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  Nimic nu avem, care sa nu fi fost primit de la El. Ce facem cu ce-am primit? Atitudinea, vorbirea, purtarea noastra
îl onoreaza pe El. 

   Daca eu primesc, cum as putea sa nu daruiesc? Daca îndurarea si bunatatea Lui sunt peste mine, cum as putea
sa nu le manifest, la rându-mi? Dumnezeu îmi da, ca sa dau. 

  El ma binecuvânteaza, ca sa fiu o binecuvântare pentru altii. În nici un caz, sa ma bucur de unul singur, în mod
egoist. Bucuria se naste în relatie, când binele semenului este opera ta, când vezi ca ai adus bucurie peste chipul
aproapelui.  

  Sa ne daruim în a ajuta. Nici un lucru, nici o investitie, binefacere, jertfa, pe care le facem pentru altii, nu trec fara
a fi vazute de Domnul. În Daniel 12:3 scrie: "cei ce vor învata pe multi sa umble în neprihanire, vor straluci ca
stelele, în veac si în veci de veci." 

   Asa traim pentru Dumnezeu, cu o inima buna si o minte activa, disciplinându-ne în orice slabiciune, pentru a
putea pazi poruncile Sale. 

   Sfintenia înseamna pace, somn linistit, pe când pacatul rânjeste întâi placere, apoi îti fura linistea si aduce
pedeapsa. Dumnezeu este cu noi, daca nu ne departam de El. Daca ramânem în El, putem si nadajdui în El.


